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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

12. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 162

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Plantedirektoratet endnu ikke har 

færdigbehandlet en henvendelse fra Økologisk Landsforening fra foråret 2007 

om at indføre et krav om at økologisk væksthusproduktion skal foregå i husets 

bundjord?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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